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W dniu 27 września 2001 r., w siedzibie Biura ds. 
Rozwoju i Komputeryzacji Federacji FIDES w Warszawie, odbyło 
się kolejne zebranie Zarządu Federacji Bibliotek Kościelnych 
FIDES. W zebraniu uczestniczyli: ks. dr Jerzy Witczak, ks. mgr 
Arkadiusz Rakoczy, ks. lic. Wacław Umiński, mgr Jolanta Szulc. 
W obradach brał również udział Dyrektor Biura ds. Rozwoju 
i Komputeryzacji FIDES - ks. mgr Krzysztof Gonet. Przedmiotem 
obrad i dyskusji były:

1. Przyjęcie protokołu z pierwszego i drugiego spotkania 
Zarządu.

2. Omówienie zasad kompletowania dokumentów 
dotyczących rejestracji bibliotek w Federacji.

3. Omówienie treści listu przygotowanego przez 
ks. Krzysztofa Goneta.

4. Sprawozdanie z konferencji w Erfurcie.
5. Sprawozdanie z VI Forum Informacji Naukowej 

i Technicznej w Katowicach.
6. Sprawozdanie z sympozjum o bibliotekach 

parafialnych i zakonnych (Lublin).
7. Sprawozdanie z posiedzenia Krajowej Rady 

Bibliotecznej i Rady ds. Narodowego Zasobu Bibliotecznego 
(Warszawa).

8. Sprawozdanie z działalności Biura ds. Rozwoju 
i Komputeryzacji FIDES.



9. U chwały i wnioski.
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Ad. 1.
Nie zgłoszono uwag do przedstawionych protokołów.

Ad. 2.
Zarząd upoważnił ks. Wacława Umińskiego do skompletowania 
i uporządkowania wszystkich dokumentów dotyczących 
rejestracji bibliotek kościelnych w Federacji FIDES. 
Dyskutowano także nad udostępnieniem formularza zgłoszenia 
na stronie internetowej Federacji: www.fldes.org.pl.

Ad. 3.
Ks. Krzysztof Gonet poinformował Zarząd o listach 
informacyjnych, rozesłanych do bibliotek nieobecnych na 
ostatnim Walnym Zgromadzeniu Federacji FIDES. Kopia treści 
listu dostępna jest w archiwum Biura ds. Rozwoju 
i Komputeryzacji FIDES.

Ad. 4.
Przewodniczący Zarządu - ks. Jerzy Witczak przedstawił 
sprawozdanie z pobytu w Erfurcie, gdzie w dniach 4-9.09.2001 
odbyło się Walne Zgromadzenie Bibliotheques Europeennes de 
Thćologie (BETH), którego Federacja FIDES jest członkiem. 
W czasie obrad omawiano m.in. projekt ETHERELI oraz 
możliwości współpracy z American Theological Library 
Association (ATLA). Następne spotkanie zaplanowano 
w Salamance (Hiszpania).

Ad. 5.
Pani Jolanta Szulc przedstawiła krótką relację z VI Forum 
Informacji Naukowej i Technicznej, które odbyło się w dniach 
18-20 września 2001 r. w Uniwersytecie Śląskim w Katowicach. 
W sesji poświęconej problematyce języków informacyjno- 
wyszukiwawczych omówiono podstawowe rodzaje i stosowane 
obecnie w bibliotekach polskich.

http://www.fldes.org.pl


34 FIDES - Biuletyn Bibliotek Kościelnych 1-2/2001

Ad. 6.
Ks. Wacław Umiński zreferował przebieg konferencji, 
zorganizowanej przez Ośrodek Archiwów, Bibliotek i Muzeów 
Kościelnych w Lublinie w dniach 24 - 25 września 2001 , r. 
Konferencja poświęcona była bibliotekom parafialnym 
i klasztornym w Polsce. Zarząd powierzył Przewodniczącemu 
zredagowanie wszelkich sugestii i wątpliwości w sprawie 
problemów bibliotek kościelnych poruszanych przez ABMK.

Ad. 7. • .
Ks. Krzysztof Gonet przedstawił relację z posiedzenia Krajowej 
Rady Bibliotecznej i Rady ds. Narodowego ^Ząspbu 
Bibliotecznego, które odbyło się w dniu 4 września 2001 r. 
w siedzibie Centralnej Biblioteki Wojskowej w Warszawie. 
Uczestnicy spotkania rozważali problemy ochrony książki oraz 
sprawy własności narodowego zasobu bibliotecznego.

Ad. 8.
Dyrektor Biura ds. Rozwoju i Komputeryzacji FIDES - 
ks. Krzysztof Gonet złożył sprawozdanie z działalności Biura. 
W sprawozdaniu ujęto następujące zagadnienia: informacje
o przeprowadzonych kursach szkoleniowych z zakresu 
komputeryzacji, stan realizacji dotacji z KBN, - plany pozyskania 
współpracowników dla działalności serwisowej systemu MAK, 
stan finansów Biura. Ks. Krzysztof Gonet przekazał wykaz 
składek płaconych przez biblioteki członkowskie Skarbnikowi 
Zarządu - ks. Arkadiuszowi Rakoczy.

Ad. 9.
Stwierdzono, że wysokość składek członkowskich nie zmieniła 
się od 1997 r. Zarząd podjął uchwałę o podniesieniu składek do 
70.00 zł na rok. Spotkanie zakończyła wspólna modlitwa 
w intencji członków Federacji.


